

深圳天海速达国际货运代理有限公司

Shenzhen Speed-up Int'l Logistics Co., Ltd.

---- 国际项目物流专家

Expert in Int'l Project Logistics



天海有容

速达无限





公司简介

深圳天海速达货运代理有限公司成立于 2006 年 2 月。公司一直专注于国际大型工程项目物流,在运输超长、超宽、超高、超重的大型机器设备方面积累了丰富的经验。专业的技术水准,服务的一丝不苟,天海速达取得了众多国际巨头的认可与青睐! 天海速达为大型风电站、水电站、太阳能电站、石化工程、海水淡化工程、新建汽车冲压厂房项目等提供全面专业的物流服务!

2011年,深圳天海速达与西班牙 LEEWARD 集团合资, 再创建了深圳市利华德国际货运代理有限公司,开始了本土化到国际化的跨越式腾飞! LEEWARD 股份有限公司总部位于西班牙,在德国、美国、墨西哥、巴西,中国跟印度各有分支机构; LEEWARD 主要致力于特种运输、项目物流、租船与船务代理。

深圳天海速达国际的核心优势在于能整合及优选全球物流资源,为客户量身定做国际项目运输方案!热烈欢迎各界朋友与我司洽谈合作事宜!

About us

Shenzhen Speed-up Logistics Intl's Co., Ltd. was originally founded on Feb 2006. With years of focusing on international project logistics, Speed-up has gained plenty of experience in handling over-dimensional or over-weight equipment. Due to our high-level operating skills and professional service, groups of multi-national corporations have established long-term cooperative

relationship with us. Speed-up is providing comprehensive logistics service for giant wind mill parks, hydropower stations, petrochemical projects, sea water desalinization projects, new motor press lines, etc.!

In 2011, Shenzhen Speed-up set up one more joint-venture company with Leeward Group as Shenzhen Leeward Int'l Logistics Co., Ltd. Leeward Group is headquartered in Spain with branches in Germany, USA, Mexico, Brazil, China and India specialized in overweight transportation, project logistics, vessel chartering and shipping agency.

Being expert in selecting and combining global logistics resources, Speed-up gains the core competency in its tailor-making transportation solutions for every single project! We warmly welcome friends from all over the world to cooperate with us!

服务项目

海运

- 一全球散杂货船,滚装船,驳船服务
- 一全球海运进出口整柜及拼箱服务
- 一海运特种柜如平板柜、开顶柜、冷冻、冷藏柜

● 空运

- 一全球空运机场到机场或者门到门服务
- 一危险品和超重货的空运服务

● 项目运输

- 一项目预算
- 一路勘、路线规划
- -现场或沿途监控
- 一载重轴线车、低平板车运输
- -租用多用途型船、汽车船、内河驳船
- -各种大型设备及重件机器海运、空运服务
- 一吊机、千斤顶以及其他起重、吊装设备租赁服务
- -包装、绑扎和装箱





- 一单据制作与处理
- 一代办运输保险
- -仓储与管理
- 一货物实时跟踪和追踪

• 采购服务

安排去工厂实地采购家具、厨具、卫浴、小五金、鞋帽、服饰、牙线棒等,确保客户拿到一手价格。

• 进出口贸易代理

代理进出口,比如代理红酒,海鲜,巧克力等进口;签发产地证、装船证等; 代收、代付货款。

Service Items

Ocean Freight

- -Breakbulk Ro/Ro Barge Service
- -FCL, LCL Ocean Service.
- —Special Container Services, ex. Flat Rack, Open Top, and Refrigerated Containers

Air Freight

- -Airport to Airport and Door to Door Service.
- -Hazardous and heavy lit Goods Air Transport Service.



Project Service

For project cargo and oversized and extra-heavy shipment, Speed-up is offering the following services:

- -Budgeting Turnkey Projects
- -Planning and Route Surveys
- -On-Site or En-Route Supervision

- -Heavy Duty Trailer and Low-Bed Trailer Trucking
- -Chartering multi-purpose Vessel, RO/RO Ship and River Barge
- -Air and Sea Services for all kinds of Heavy Lift and Over-Sized Cargo
- -Providing Crane, Jack and other Lifting, Rigging Equipment etc
- -Industrial Packing and Crating
- -Documentation
- -Transport Insurance
- -Warehousing

Sourcing Service

Organizing buying trip to factories which are specialized in producing furniture, kitchenware, sanitary ware, hardware, shoes, hats, clothes, dental floss pick etc. to ensure clients get the first-hand prices!

Import& Export Agency

Arranging the proper import & export license, or providing importing agency for wine seafood chocolate etc; issuing CO FA CIQ CNCA etc., as well as collecting payment and paying costs!

经典项目案例

☆ 风电设备出口(风叶)

天海速达每年把成千上万的风叶,如:歌美飒 30.5 米长 G5X 叶片(850 千瓦),43.5 米长 G8X blades(1.5 兆瓦); 艾朗 40.5 米长叶片等从天津、上海运到印度、欧美等。

作业内容: 把风电设备从工厂运到堆场, 堆场装卸管理, 再集港装船送到目的港。

比如:

- 2011 年 6 月 28 日走 Humboldt Current 从天津运输 24 套 G58 风叶到钦奈
- 2011 年 7 月 10 日走 Deal Castle 从天津运输 38 套 G58 风叶到钦奈
- 2011 年 7 月 14 日走 Rosborg 从天津运输 20 套 G58 风叶到钦奈



☆ 风电设备出口(轮毂、基座、底座)

天海速达把众多的风电钢铁铸造轮毂、基座、底座从宁波、天津运往纽约、巴塞罗那、 钦奈。

比如:宁波运纽约一般每周6个超过小开顶, 2.5米和2.7米高。

☆风电设备进口 (风电站项目)

项目名称:

- 1)福建莆田南日岛风电站
- 3) 湖北九宫山风电站
- 5) 甘肃玉门风电站
- 7) 吉林双辽风电站
- 9) 辽宁彰武、康平风电站

- 2)福建漳浦风电站
- 4) 山东烟台长岛风电站
- 6) 吉林长岭风电站
- 8) 吉林洮南、洮北风电站
- 10) 宁夏贺兰山风电站

作业内容:

- 一为风电设备提供进口清关,国内拖车、驳船运输,码头、仓库以及工程现场货物管理与 装卸。
- 一在风电设备成功安装后,把叶片运输支架拆卸,连同吊装工具等装入 **40** 尺开顶柜退回西班牙。

☆风电设备进口 (轮毂)

天海速达把轮毂从西班牙 Sakana 运给西门子上海,并完成清关、检验、送货等全套手续。 比如:

- 2011年6月3日6个轮毂到上海, 提单号: HJSCBIO101045300
- 2011年6月11日3个轮毂到上海,提单号: HJSCBIO101208400
- 2011 年 6 月 16 日 6 个轮毂到上海,提单号: ES1341912
- 2011年6月17日3个轮毂到上海,提单号: HJSCBIO101218500
- 2011年6月27日6个轮毂到上海,提单号: HJSCBIO101300400
- 2011 年 7 月 18 日 6 个轮毂到上海,提单号: HJSCBIO101415400

☆ 其他设备进出口

- 为法格运输汽车冲压设备给长城汽车天津新工厂。最重的一件 120 吨,长 9.5米,宽 4.9 米,高 3.75 米。
- 为特变运输变压器给安哥拉国际电网。变压器主机,68吨,长6.16米,宽2.58米,高3.66米。
- 为苏丹国家电网东部和北部电站从深圳空运 13 吨变电设备,电力五金配件等到 苏丹喀土穆机场。
- 为 GE 用散杂船运输超大件设备,另外用 9 个 40′框架柜,5 个 40′ 开顶柜以

及若干普柜运输灭火器等危险品给埃及国家再生能源委员会 KURAYMAT 电站

Successful Project Cases

☼ Windmill Equipments Export (Blades)

We are moving thousands of wind generators blades, 30.5m long Gamesa G5X blades (850KW), 43.5mlong G8X blades(1.5MW), Aeolon 40.5m long blades etc from Tianjin, Shanghai China to India, Europe, USA etc.

Our job including:

- Trucking from factory to storage yard.
- -Warehouse management, discharging from and load to trucks.
- —Dock receipt and handling, loading to vessel then ship to destination.

Eg:

• 24 sets of G58 via MV Humboldt Current set sail from Tianjin to

Chennai on June 20 2011.

- 38 sets of G58 via MV Deal Castle set sail from Tianjin to Chennai on July 10 2011.
- 20sets of G58 via MV Rosborg set sail from Tianjin to Chennai on July
 14 2011.

☼ Windmill Equipments Export (Hubs, Frames, Bearing Houses)

We are moving lots of ductile casting iron hubs, main frames and bearing houses from Ningbo, Tianjin to New York, Barcelona and Chennai.

Eg: From Ningbo to New York, around 6*20'OT OOG/week, height 2.5m and 2.7m

★ Windmill Equipments Import (Windmill Parks)

Project Name:

1) Fujian Nanri Windmill Park 2) Fujian Zhangpu Windmill Park 3) Hubei Jiugong Mountain Windmill Park 4)Shandong Yantai Changdao Windmill Park 5)Gansu Yumen Windmill Park 6)Jilin Changling Windmill Park 7)Jilin Shuangliao Windmill Park 8)Jilin Taonan and Taobei Windmill Park 9)Liaoning Zhangwu and Kangping Windmill Park 10)Ningxia Yumen Windmill Park

Our services including:

- Receiving windmill equipments at port and making customs clearance, arranging trucking, barging and delivering them to windmill park.
- —After the wind turbine installed, we dismantle the transportation packages and stuff it into hundreds of 40' OT and send it back to Spain

₩ Windmill Equipments Import (Hubs)

Speed-up is moving lots of hubs from Sakana Spain to Siemen that we also are making customs clearance, cargo survey and warehouse or factory for Siemens.



Eg:

- 2011-6-3, 6 hubs arrive at Shanghai, B/L NO.: HJSCBIO101045300
- 2011-6-11, 3 hubs arrive at Shanghai, B/L NO.: HJSCBIO101208400
- 2011-6-16, 6 hubs arrive at Shanghai, B/L NO.: ES1341912
- 2011-6-17, 3 hubs arrive at Shanghai, B/L NO.: HJSCBIO101218500
- 2011-6-27, 6 hubs arrive at Shanghai, B/L NO.: HJSCBIO101300400
- 2011-7-18, 6 hubs arrive at Shanghai, B/L NO.: HJSCBIO101415400





Other Equipments Imp & Exp

- Press Machines from Fagor Spain to Great Wall Tianjin New factory, the heaviest pcs is 120tons, 9.5*4.9*3.75m;
- Transformers from TBEA, the main part, 68tons, 6.16*2.58*3.66m, from Shanghai to Luanda for ENE-EP EMPRESA NACIONAL DE ELECTRICIDADE, E.P. ANGOLA;
- 13 tons of transformer device, electric power fitting etc from Shenzhen to Khartoum by air for NATIONAL ELECTRICITY CORPORATION OF SUDAN's North and East Grid Plants;
- Over dimensioned cargo, also hazardous CO2 fire-extinguishers from Shanghai to Alexandria by breakbulk, and 9* 40' FR,5* 40'OT etc for GE

to NEW AND ENEWABLE ENERGY AUTHORITY EGYPT 's Kuraymat project



Tired of Juggling? Let us help!

深圳市天海速达国际货运代理有限公司 Shenzhen Speed-up Int'l Logistics Co., Ltd.

地址:深圳市宝安中心区创业一路宏发中心大厦 1310

Add.: Rm.1310, Hongfa Central Building, Chuangye 1st Rd.

Bao'an Central District, Shenzhen, China 518101

电话: 0755-27888701、0755-27888702

Tel: 86-755-27888701 86-755-27888702

<u>http://www.speed-up.biz</u> info@speed-up.biz